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Verslag van de algemene ledenvergadering   
Maandag 20 april 2015  
 
1. Opening 
Voorzitter Simon Dekker bedankt de 23 aanwezige AUHV-leden voor hun komst en opent de vergadering met een 
minuut stilte voor de overleden leden en relaties. Hij noemt daarbij specifiek lid van verdienste Ries Boele en 
beroepsvisser Kees Burger. 
 
2. Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
De voorzitter prijst de inzet van alle vrijwilligers van de AUHV. De vereniging heeft veel te danken aan de actieve 
leden, en het is daarom dat het bestuur graag aandacht geeft aan die leden die al vele jaren belangrijk werk doen. 
Eén daarvan is Rein Dragt. Rein werkt al jaren als AUHV-vrijwilliger in de groep watermonsternemers. Hij wordt 
daarvoor door de voorzitter in het zonnetje gezet en benoemd tot lid van verdienste. Simon geeft hem de 
bijbehorende speld en enveloppe.  
 
3. Mededelingen 
 
Streetfishing 
De AUHV is benaderd door de Dutch Streetfishing Association om mee te werken aan een roofviscompetitie. Een 
delegatie van het AUHV-bestuur heeft gekeken hoe zo’n wedstrijd in z’n werk gaat en was enthousiast over de 
professionaliteit en het enthousiasme van deelnemers en publiek. Als proef heeft het bestuur daarom besloten om 
dit najaar een gezamenlijke wedstrijd te organiseren in het centrum van Utrecht.  
 
Jeugdactiviteiten 
Leo Harmsen geeft een overzicht van de jeugdactiviteiten. Deze nemen een belangrijke plaats in in het AUHV-
beleid. Het afgelopen jaar zijn diverse activiteiten georganiseerd, zoals de jeugdhengeldag in Leidsche Rijn, de 
Dag van de Man in Utrecht en de diverse schoolvislessen en clinics.  
 
In 2015 is dit programma nog uitgebreid met de Nationale Sportweek (clinics en een jeugddag in Houten), maar 
worden ook de Nationale Hengeldag (Plas Veldhuizen), een jeugddag in oktober (via het Utrechtse Planbureau) en 
diverse clinics en lessen op scholen georganiseerd. Nieuw dit jaar: het onderdeel ‘werplessen’ bij de jeugddagen 
en de incidentele begeleiding van gehandicapte kinderen.  
 
Controle 
In de controleursgroep heeft Gerard Raaphorst het stokje overgenomen van Wim Huisen en zijn een aantal 
veranderingen in bemanning, structuur en werkwijze doorgevoerd. Ricor ten Have is daarbij verantwoordelijk voor 
de planning en uitvoering van de diverse controles. Gerard noemt een aantal ‘probleemwateren’, waaronder Plas 
Vechten en het inundatiekanaal Tull en ’t Waal.  
 
Nachtvissen Utrecht 
De gemeente Utrecht heeft bij de AUHV aangegeven dat er de afgelopen jaren en in toenemende mate klachten 
binnen gekomen zijn over over(geluids-)overlast en (achtergelaten) afval door nachtvissers. Inmiddels hebben 
hierover gesprekken plaats gevonden met de gemeente. Het bestuur van de AUHV ziet geen andere mogelijkheid 
dan het nachtvissen in de Vinexwijken, i.c. de wijken ten westen van de snelweg A2, per direct te reguleren met 
nachtviszones. Met ingang van heden is het nachtvissen in de gemeente Utrecht, ten westen van snelweg A2, in 
Leidsche Rijn, De Meern, Vleuten en Haarzuilens verboden en mag er ’s nachts uitsluitend nog gevist worden 
vanaf de aangewezen oevers. Zie de website van de AUHV voor meer informatie.  
 
De vergadering reageert teleurgesteld, en dat is zeer begrijpelijk. Het bestuur ziet uiteraard in dat dit een beperking 
oplevert voor een aantal sportvissers dat 's nachts graag op andere plekken vist. De maatregel is echter genomen 
omdat dit de enige manier is om handhaving goed te kunnen organiseren en een breder visverbod te voorkomen.  
 
Dierenwelzijn  
Secretaris Jim van de Burgt informeert de vergadering over de totstandkoming van de nota Dierenwelzijn van de 
gemeente Utrecht. In de aanloop van deze nota heeft de AUHV in samenwerking met Sportvisserij Nederland 
reeds de nodige informatie verstrekt over de hengelsport aan de diverse partijen naar aanleiding van schriftelijke 
vragen door de Partij voor de Dieren aan het gemeentebestuur. Het vervolg hierop speelde in maart, toen de nota 
in de Raadsvergadering aan de orde kwam en de Partij voor de Dieren opnieuw de hengelsport ter discussie 
stelde. Voorafgaand aan deze vergadering moest opnieuw en op korte termijn door met name Sportvisserij 
Nederland actie worden ondernomen richting de politieke partijen. De visserij in Utrecht blijft gewoon mogelijk,  
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maar in een volgend huurcontract met de AUHV zal de gemeente wellicht meer regulering willen aanbrengen. De 
gang van zaken bewijst dat lobbyactiviteiten door de (georganiseerde) hengelsport van groot belang zijn.  
 
Verkoop garages Peltlaan 
De AUHV is voornemens de beide garages die zij in bezit heeft in de wijk Kanaleneiland, te verkopen. De 
vergadering is hiermee akkoord. De vereniging is inmiddels op zoek naar nieuwe opslagruimte. 
 
Samenwerking werkcomité VBC Stichtse Rijnlanden 
Namens de AUHV zal Paul Blokdijk de rol van Gerard Raaphorst overnemen in het werkcomité. De VBC heeft een 
nieuwe voorzitter en secretaris. 
 
Communicatie met actieve groepen 
Om de communicatie en werkrelatie met de actieve AUHV-groepen te verbeteren, is bestuurslid Danny Bok het 
aanspreekpunt geworden. Hij zorgt voor de interne communicatie binnen het bestuur en eventuele doorvertaling 
van actiepunten.  
 
4. Verslag van de vorige algemene ledenvergadering  
Het verslag van de vorige ledenvergadering (28 april 2014) geeft geen aanleiding tot vragen en wordt daarom door 
de vergadering goedgekeurd.  
 
5. Jaarverslag over 2014 
Secretaris Jim van de Burgt geeft een korte samenvatting van het jaarverslag, zoals dat gepubliceerd werd in 
AUHV-magazine 2015-1.  
 
6. Financiële zaken 
Financieel verslag 2014 
Bij afwezigheid van penningmeester Henny Ederveen neemt Wim Huisen de honneurs waar. Hij geeft een 
toelichting op het financieel verslag. Het tekort in 2014 is ontstaan door het feit dat de afdrachten aan de federatie 
MidWest hoger uitvallen dan beraamd. Wim verklaart nog de openstaande facturen van adverteerders. Het verslag 
over het jaar 2014 wordt unaniem goedgekeurd. 
 
Verslag kascontrolecommissie 
De leden van de kascontrolecommissie, Krijn Verweij en Rob Kluvers, hebben de financiële stukken van de 
vereniging gecontroleerd. Namens de commissie verzoekt Rob Kluvers de vergadering om het bestuur decharge te 
verlenen voor het gevoerde financiële beleid in 2014. De ledenvergadering verleent het bestuur unaniem decharge.  
 
Begroting over 2015 
De begroting 2015 wordt door Wim Huisen toegelicht. Nadere toelichting wordt gegeven op het debetsaldo, dat ten 
koste gaat van het vermogen. De begroting 2015 wordt door de vergadering unaniem goedgekeurd. 
 
Contributieverhoging per 2016 
Om de begroting ook op termijn sluitend te krijgen, stelt het bestuur voor om de contributie te verhogen. Voorstel: 
de contributie voor 2016 wordt voor leden met € 2,50 verhoogd naar € 32,50. Voor de jeugdleden blijft de 
contributie gelijk aan de hoogte van de afdracht. De vergadering gaat akkoord met deze contributieverhoging.  
 
7. Verkiezing leden kascontrolecommissie  
De leden Rob Kluvers en Marco de Vries stellen zich voor volgend jaar beschikbaar. Reserve-lid is Krijn Verweij. 
 
8 Verkiezing bestuursleden 
De bestuursleden Henny Ederveen, Fred van Schaik en Gerard Raaphorst worden door de vergadering herkozen.  
 
9. Wat verder ter tafel komt  
Er zijn geen ingekomen schriftelijke stukken. 
 
10. Rondvraag 
Vanuit de vergadering worden diverse onderwerpen aangedragen, waaronder: 
 

• Begroeiing Rondeel: hoe staat het ermee? De berichten van Rondeel zijn redelijk positief, in die zin dat er 
weer gevist kan worden zonder al teveel last van waterplanten. Paul Blokdijk betwist echter de gebruikte 
methodiek.  

• Er is een vraag over visuitzettingen, anders dan karper. Bijvoorbeeld snoekbaars op de Haarrijnse Plas? 
Namens de commissie viswaterbeheer laat Robin Blokhuizen weten dat er ook andere vissoorten uitgezet 
zullen worden als de situatie daar volgens de commissie om vraagt. 
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• Een aanwezig lid uit zijn zorgen over de behandeling van gevangen snoek door jeugdige vissers, met 
name in Houten. Behalve reguliere controle is het voor vissers belangrijk om indien de situatie daarom 
vraagt voorlichting te geven aan de jeugd. 

 
11. Sluiting  
De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor de inbreng en sluit om 21.30 uur de vergadering.  


